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Zpráva o činnosti TJ Sokol Řepy za rok 2022 

 
Vážení členové Tělovýchovné jednoty (dále jen „TJ“), vážení hosté a sportovní přátelé.  

 

Rok 2022 byl po dvouletém „covidovém“ období zase „normálním“ rokem bez restrikcí 

a omezování sportovních aktivit. 

 

Výbor pracoval do června 2022 ve složení: L. Malinkovičová (V), J. Rosenbaumová (SPV), 

V. Trubáčková (V), P. Žmolil (F), J. Kočovský (F), Zdeněk Pospíšil (SPV) a Jana Jiroušková 

(V). V červnu podaly rezignaci na svoje funkce členky oddílu volejbalu V. Trubáčková 

a J. Jiroušková. Do října 2022 pracoval výbor jen v pětičleném složení. V říjnu byli na návrh 

oddílu volejbalu do výboru kooptování dva noví členové – Martin Racek a Jan Dvořák. 

 

Jednání výboru se osobně účastnila také účetní spolku E. Neužilová, správce objektu tesko 

S. Jiras a na některých jednáních výboru byl přítomen i člen kontrolní komise Jaroslav Bíro. 

 

Všem jmenovaným bych chtěla poděkovat za práci odvedenou v roce 2022. Chtěla bych 

tady zdůraznit, že tyto osoby se svoji prací podílejí na zajištění sportovních aktivit pro 

bezmála 600 členů TJ Sokola Řepy. Svoji práci vykonávají nad rámec svého zaměstnání 

a ve svém volnu s minimálním nárokem na odměnu – na tyto činnosti žádné dotace 

vypisovány nejsou! 

 

Usnesením VH z roku 2022 byly uloženy výkonnému výboru TJ tyto úkoly: 

 

a) Vést vyrovnané účetnictví TJ a jednotlivých oddílů a odboru, s přihlédnutím na 

schválené granty a dotace. 

Tento úkol jsme jako TJ splnili. Jak budete následně seznámení s výsledkem hospodaření, 

vyrovnané hospodaření nemá jen odbor SPV, který skončil se schodkem -177 984,06 tis. Kč. 

Rozpočty jednotlivých oddílu se snažili jejich předsedové uzpůsobit příspěvkům z grantových 

programů zejména NSA – Můj klub 2022, Provoz a údržba 2022, grantovým programům 

MHMP na provoz sportovního zařízení, na činnost SPV a přes střešní svazovou organizaci 

FAČR – na činnost mládeže. V neposlední řadě i z grantového programu MČ Prahy 17, který 

jako jediný byl vypsán na rok a půl. Podstatnou část příjmu tvořily oddílové příspěvky 

jednotlivých členů, jejichž výši jsme uzpůsobili možné nabídce sportovní činnosti. Jednotlivé 

oddíly zpracovaly návrhy rozpočtu tak, aby rozpočty byly vyrovnané a byly v nich započteny 

předpokládané i přidělené dotace a uzpůsobena (navýšena) výše členských příspěvků. 

 

b) Pokračovat ve spolupráci se všemi partnerskými organizacemi a institucemi v Řepích.  

Tato spolupráce byla nastavena již před několika lety a my se snažíme v ní pokračovat. V roce 

2022 jsme po období kovidu navázali na organizování akcí Řepy se hýbají (fotbal), Move 

week – Řepy v pohybu (SPV). Účastnili jsme se akcí pořádaných SC – jako je den dětí nebo 

Babí léto pořádané MČ Prahou 17. 

 

c) Zajistit pravidelnou propagaci činnosti TJ na internetových stránkách a jejich 

průběžnou aktualizaci. 

I zde máme již nastavené „kanály“ a snažíme se být na webových stránkách aktuální. Každý 

oddíl nebo odbor má svoji sekci, ve které propaguje svou činnost. Pravidelně jsou zde 

ukládány zápisy z jednání výkonného výboru. Oddíl fotbalu i volejbalu se snaží pravidelně 

informovat o své činnosti na stránkách časopisu Řepská 17. V neposlední řadě využíváme 

i tzv. sociální sítě jako je např. Facebook, kde jsou vkládány příspěvky a komentáře členů TJ. 
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d) Pokračovat ve snahách o rekonstrukci volejbalových kurtů a zvelebování okolí. 

Po skoro desetiletém snažení (od roku 2015) se nám podařilo dovést do „vítězného konce“ 

rekonstrukci antukových kurtů. Zítra 26. dubna dojde k předání ukončeného díla, jehož 

zhotovitelem byla firma Gedost. V roce 2021 jsme dostali dotaci od MHMP v investičním 

programu II ve výši 2,17 mil. Kč. Podmínkou dotace byla 20% spoluúčast žadatele, o kterou 

jsme požádali MČ Prahy 17, která na svém zasedání na podzim roku 2022 toto dofinancování 

schválila. Ve výběrovém řízení na dodavatele stavby vyhrála již zmíněná firma Gedost, která 

i přes nepříznivé počasí na začátku tohoto roku stihla realizaci plánovaných prací. Finální 

antuková vrstva byla realizována subdodavatelsky firmou Sebera. Součástí realizace bylo 

kromě výměny a rozšíření povrchu i výměna a obnova odvodňovacího systému, včetně 

vsakovací nádrže a instalace zavlažovacího systému. Velké poděkování tady náleží členovi 

oddílu volejbalu – Tomáši Hájkovi, který zastupoval TJ Sokol Řepy jako technický dozor 

investora a koordinoval veškeré provedené práce, nutné změny v realizaci a zejména 

v rozpočtu projektu. 2. května kurty slavnostně otevřeme a první zápas na nich bude odehrán 

ve středu 3. května 2023. 

 

e) Pokračovat v postupné rekonstrukci a zvelebování objektu tesko. 

I tady jsme nelenili a jak jste mohli někteří zaznamenat, po celou zimu Ing. Martin Šauer 

prováděl výměnu osvětlení a starých rozvodů. Což nebylo vůbec jednoduché, protože tuto 

revizi všech rozvodu doposud nikdo neudělal. Na elektrorozvodech a elektroinstalaci byly 

provedeny tyto práce: 

 vyměněn celý hlavní rozvaděč, včetně hlavních jističů, 

 vyměněna žárovková, zářivková a někde i halogenová svítidla za úsporná LED 

svítidla, 

 instalována pohybová čidle na chodbě objektu, 

 instalovány čidla vlhkosti ve sprchách mužů a žen, 

 provedena úprava připojení ohřívačů TV, 

 likvidace starých – „neživých“ kabelů a rozvodů (odstraněna lidová tvořivost). 

Dále byla dokončena celková opravy střechy, týkající se zejména výměny krytiny a podbití 

a opravy výměny okapového systému a hromosvodu. Práce byly zahájeny v dubnu 2022 

a oprava byla dokončena a „zkolaudována“ 8. srpna 2023. 

Pro práci uklízečky byl vlastními silami upravena místnost v zadní části objektu, kde byl 

zprovozněn malý zásobníkový ohřívač vody, provedeno obložení a osazeny regály pro 

skladování hygienických prostředků. 

 

Takže toto byly stěžejní úkoly uložené výkonnému výboru TJ. 

 

Nyní vás seznámím ve stručnosti s činnosti ve spojitosti s běžným provozem celé TJ: 

 

Hřiště a pozemky 
– co se týká restituce pozemků kolem objektu tesko – poslední informace jsou z jednání 

komise MČ P17: 

o dne 9. ledna 2023 obdržela komise pro využití pozemků a rozvoj MČ P17 

informační zprávu a žádost restituentek pozemku s par. Č. 45/10 o možnost 

odkupu MČ P17, 

o dne 16. ledna 2023 žádost projednána na komisi – Zástupce OSOM představil 

stanovisko spoluvlastnic pozemku č. parc. 45/10 k.ú. Řepy k možnostem 

jednání o prodeji tohoto pozemku. Dle platného ÚP SÚ HMP je pozemek 

č.parc. 45/10 k.ú. Řepy součástí ploch sportu a rekreace (SP – sportu). Přílohou 

jednání byla důvodová zpráva, stanovisko spoluvlastnic k možnému prodeji, 
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situace pozemku. Komise doporučila nadále pracovat s možností odkupu 

pozemku a poptat znalecký posudek, 

o dne 13. února komise doporučuje souhlasit s vypracováním znaleckého 

posudku – na starost p. Mareš z OSOM, 

– opět jsme řešili sjízdnost vjezdu k fotbalovému hřišti, problémy s poškozováním 

ochranných sítí sousedících se skateboardovým hřištěm, a sekání divoké trávy 

a křovin na tomto hřišti, které pak prorůstají na fotbalové hřiště. 

 

Financování - výbor TJ podal pro financování roku 2022 několik žádostí o grant a dotace: 

– Grant MČ Praha 17 zde jsme žádali již v roce 2021, protože grantový program byl 

vyhlášen od června 2021 do 31. prosince 2022.  

o Od MČ P17 jsme dostali celkem 520 tis. Kč:  

 oddíl volejbalu - 3 žádosti, přiděleno 30 tis. Kč,  

 oddíl fotbalu - 4 žádosti, přiděleno 200 tis. Kč, 

 odbor SPV – 11 žádostí, přiděleno 290 tis. Kč. 

o účelová dotace na provoz fotbalového hřiště – 100 tis. Kč, 

o účelová dotace na dofinancování revitalizace antukových kurtů 784,7 tis. Kč, 

– Grant MHMP – investiční dotace 2,17 mil. Kč, 

– Grant MHMP na provoz a údržbu – dostali jsme 180 tis. Kč,  

– Grant MHMP na SPV – dostali jsme 30 tis. Kč, 

– Grant MHMP přes svazovou organizaci (PFS) na sezónu 2021/2022 – pouze pro 

mládež – oddíl fotbalu obdržel částku 205,5 tis. Kč,  

– Grant NSA - neinvestiční akce Můj Klub 2022 na činnost oddílů mládeže dostali jsme 

částku ve výši 657 540 Kč,  

– Grant NSA – provoz a údržba – přiděleno jsme dostali 153 tis. Kč, 

– Grant Prahy 6 – na uspořádání volejbalového turnaje ve výši 10,8 tis. Kč 

– Grant Dobré sousedství – Letiště Praha, žádosti podány, bez přidělených finančních 

prostředků, 

– nezanedbatelnou část příjmů tvoří členské a oddílové příspěvky členů, bez kterých 

bychom chod TJ vůbec nebyli schopni udržet, 

– pro rok 2023 jsme podali žádosti: 

o MHMP na provoz sportovišť – požádáno o 1 083,6 tis. Kč, 

o MHMP na SPV – požádáno o 250 tis. Kč, 

o MHMP na Stroje a sportovní potřeby – požádáno o 92,795 tis. Kč 

o NSA činnost mládeže Můj Klub 202 a provoz a údržba – požadovaná částka 

549,300 tis. Kč, 

o NSA – Pohyb a zdraví – požadováno 54 tis. Kč, 

o MČP17 – grantový program – je kapitola sama o sobě, protože tento grantový 

program nesplňuje základní požadavky zákona č. 250/2000 Sb., 

o rozpočtových pravidlech (chybí kritéria pro vyhodnocení a nebyly správně 

stanoveny doby pro podání žádostí) – zpracována právní analýza, která byly 

zaslána starostce a radě MČ P17 s žádostí o nápravu. Přesto jsme jako vedoucí 

jednotlivých odvětví připravili žádosti, které budou tento týden odeslány 

datovou schránkou na úřad MČ P17. Podmínky žádosti jsou ale dle mého 

diskriminační pro větší sportovní organizace, které mají členění založené na 

oddílech (další novinka). Alokovaná částka je 3 mil. Kč a v jedné žádosti je 

max. možná částka, o kterou lze požádat stanovena na 35 tis. Kč. Takže pro 

zajímavost: SPV má připraveno 10 žádostí v celkové výši 350 tis. Kč Kč, 

Fotbal má připraveno 6 žádostí v celkové výši 182 tis. a volejbal 9 žádostí 

v celkové výši 154 tis. Kč. 
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Pronájmy:  

Pronájmy sportovišť ať už venkovních, ale hlavně těch vnitřních tvoří podstatnou část 

z celkových výdajů spolku = 623 tis. Kč. 

Pro potřeby zajištění sportovní činnosti všech členů zajišťujeme pronájmy v těchto 

prostorách: 

 venkovních hřiště s umělým povrchem na ZŠ genpor.. Peřiny (F), 

 venkovní hřiště s umělým povrchem na ZŠ J. Wericha (F), 

 venkovní antukové hřiště na ZŠ J. Wericha (V), 

 tělocvičny ZŠ v Řepích (SPV, F, V), 

 SC Řepy (V, SPV), 

 Hala TJ Ruzyně – v první polovině roku a na uspořádání turnajů (V), 

 Žižkov – speciální gymnastická tělocvična (SPV). 

 

A teď co nás teda čeká. 

Kromě zajištění sportovní činnosti pro všechny kategorie našich členů, zajištění prostor pro 

závodní i tréninkovou činnost, zajištění trenérů pro všechny kategorie cvičenců jsou to práce 

spojené s objektem tesko, kde to je hlavně dokončení opravy elektrorozvodů 

a elektroinstalace a provedení zákonných revizí. I nadále se budeme se snažit zvelebovat naše 

okolí a zařízení. Nepřestaneme zvelebovat okolí antukových kurtů, kde máme v plánu zřídit 

dětské hřiště a ve svahu ke kurtům vybudovat přírodní tribuny. Budeme se muset vypořádat 

s případnými změnami na pozemcích restituentů. 

 

Na konci mé zprávy mi dovolte touto cestou také poděkovat všem trenérům, asistentům 

a ostatním organizačním pracovníkům jednotlivých oddílů a odboru, jejichž systematická 

a někdy i každodenní práce není náležitě oceňována a dovolím si říct i přehlížena. Jinak si 

totiž nelze vysvětlit postoj MČ Prahy 17 k financování sportovní činnosti, kdy je 

upřednostňován jednotlivec před sportovní organizací jako takovou. Moje otázka na závěr: 

Kdy by takový jednotlivec sportoval, pokud by mu organizace jakou je TJ Sokol Řepy 

nevytvořila podmínky pro jeho sportovní aktivity, nezajistila- nepřihlásila soutěže, 

neobjednala pronájmy hřišť a tělocvičen. Děkuji i všem lidem, kterým není lhostejný život 

sportovců v Řepích za jejich podporu – ať už finanční nebo organizační a ujistit je, nesložíme 

ruce do klína a budeme se dle zásad správného hospodáře starat nejen o vlastní majetek, ale 

i o majetek, který máme ve výpůjčce. 

 

Přeji vám všem zejména hodně zdraví a následně sportovních úspěchů ve všech soutěžích 

a akcích, na které jste se připravovali, kterých se zúčastníte a v neposlední řadě, ve kterých 

uspějete. Jak je známo, vítězství je nejsilnější motor úspěchů.  

 

Děkuji za pozornost. 

 

V Praze 25. dubna 2023 

 

Zpracovala: 

Ing. Lenka Malinkovičová  

předsedkyně TJ SOKOL Řepy, z.s. 


